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Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 
konaného dne 30. 08. 2023 

Přítomní členové 
 Mitrenga Adam (předseda) 
 Janega Róbert (místopředseda) 
 Kříž Vojtěch (zástupce Dejvické koleje) 
 Dohnal Ondřej 
 Špetová Karolína 

Nepřítomní členové 
 Čáp Miroslav – neomluven (ale přišel 4 minuty před koncem) 

Hosté 
 Majdová Terézia 
 Negovorina Ekaterina 
 Kučera Filip 
 Poliakov Artem 
 Kopecký Karel Daniel 

Program 
1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

2) Schválení zápisu z předchozího zasedání (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

3) Postup ve výstavbě kolejních zahrad (vede: V. Kříž, K. Špetová, typ: informace, čas: 10 min) 

4) Rozpočty na ZS 2023/24 (vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 10 min) 

5) Schválení rozpočtu na zahajovací párty semestru (vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, 
čas: 10 min) 

6) Plán akcí na podzimní semestr (vede: A. Mitrenga + PR sekce, typ: informace, čas: 15 min) 

7) Instalace Wi-Fi AP (vede: F. Kučera, typ: informace, čas: 10 min) 

8) Úprava smluv na místnosti SÚZ využívané klubem (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 15 min) 

9) Nová vedoucí PR sekce a správkyně posilovny (vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, 
čas: 15 min) 

10) Správa sauny (vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 10 min) 

11) Udělení aktivního členství aktivním členům klubu (vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, 
čas: 15 min) 
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12) Různé (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Nákupy z 4Kč 
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Zahájení zasedání 
Zasedání bylo zahájeno v 19:15 Adamem Mitrengou. 

1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo program zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 29. 08. 2023 v čase 19:13. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2) Schválení zápisu z předchozího zasedání 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

Vzhledem k tomu, že nebyly vypořádány všechny připomínky k zápisu z předchozího zasedání, se 
představenstvo na návrh Vojty rozhodlo odložit schválení na příště. 

3) Postup ve výstavbě kolejních zahrad 
(vede: V. Kříž, K. Špetová, typ: informace, čas: 10 min) 

VK: záhony máme v podstatě hotovy. Rostlinky však musí pořádně zakořenit a uchytit se, takže zatím 
nic netrhat. 

KŠ: hodila by se PR propagace, zveřejnění fotografií z výstavby atd. Fotky pošlu. 

AM: jaký byl proces objednávání a výstavby celkově? 

VK: na návrhu záhonů pracovali Kája a Ondra. Objednávání jsem pak zajišťoval zejména já, ale vzhledem 
k tomu, že nám e-shopy nedodávaly tak, jak bylo objednáno, ztratil jsem s tím asi troje nervy. Pak 
samozřejmě probíhala výstavba, do které jsme zapojili mnoho našich studentů (za což jim ještě jednou 
moc děkujeme)! 

KŠ: máme také dva záhony volně pro lidi. 

VK: bude třeba upravit pravidla pro užívání dvora a možná navrhnout IP pro záhony. Uvidíme, jak to 
bude fungovat. 
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4) Rozpočty na ZS 2023/24 
(vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 10 min) 

Návrh rozpočtů na ZS 2023/24: 

Rozpočet Výše rozpočtu Správce 
Obecný rozpočet 10 000,00 Kč Adam Mitrenga 
Síťová sekce 35 000,00 Kč Vojtěch Kříž 
Sportovní sekce 30 000,00 Kč Ondřej Dohnal 
PR sekce 55 000,00 Kč Róbert Janega 
Deskové hry 4 000,00 Kč Róbert Janega 
MM 6 000,00 Kč Miroslav Čáp 
LAB 1 000,00 Kč Vojtěch Kříž 
Kolárna 1 000,00 Kč Ondřej Dohnal 
Záhony 2 000,00 Kč Karolína Špetová 

Celkem 144 000,00 Kč  

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočty na ZS 2023/24 v projednaném znění. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

5) Schválení rozpočtu na zahajovací párty semestru 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

AM: vzhledem k tomu, že PR rozpočet je vyčerpaný a nové rozpočty začínají od října, pro zahajovací 
párty v září bude třeba zvlášť rozpočet. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet na zahajovací párty semestru ve výši 
15 000,— Kč, jehož správcem určilo Róberta Janegu. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

6) Plán akcí na podzimní semestr 
(vede: A. Mitrenga + PR sekce, typ: informace, čas: 15 min) 

AM: klasicky míváme zahajovací párty, beer-pong, deskovky, Halloween… PR sekci plánuji svěřit nové 
vedoucí. Ta o akcích primárně rozhoduje a organizuje je, plánuje termíny atd. Pouze deskovky má na 
starosti jejich správce. Pivo/alkohol pak zajišťuje Roman Král [správce grilskladu], kromě toho je třeba 
nakoupit ještě občerstvení, zajistit dekor atd. S deskovkami bych rád spojil infovečer, kde by proběhla 
prezentace našeho klubu. 
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VK: bylo by fajn na našich akcích trochu oživit HR činnosti, nabírat nové lidi do klubu. Papírově ta sekce 
s námi stále existuje, teoreticky bychom z toho mohli udělat jen funkci spadající pod PR. 

7) Instalace Wi-Fi AP 
(vede: F. Kučera, typ: informace, čas: 10 min) 

FK: Stav je takový, že zbývá ještě jeden pokoj na 9. chodbě, pár pokojů na 10. chodbě, pak chybí ještě 
dost pokojů ve vyšších patrech, ale kabeláž je nachystaná. Pokoje od devítky dolů jsou hotovy. V pátek 
doděláme většinu pokojů, ne-li vše, v neděli chceme finišovat vše. Nejnáročnějším krokem byly lišty 
a museli jsme od nich upustit s tím, že někde je určitě doděláme v budoucnu, někde budeme tu kabeláž 
nastřelovat. Chodby se dají dodělat vždy, pokoje jsou teď priorita. Signál Wi-Fi je výborný. 

Vedle dalších detailů o průběhu instalace se Filip vyslovil pro konání LAN party, kde by se do týmu 
administrátorů naverbovali noví členové. 

VK: jak je na tom plánování instalace AP na Dejvické koleji? 

FK: dostali jsme nabídku, ale za relativně dost mizernou cenu. Nechceme mixovat více druhů, neboť by 
se rušila vysílací pásma. Proto bychom chtěli poptat AP stejného druhu, zkusíme jinou značku. Ale pod 
200 000 Kč se asi nedostaneme. Dalším problémem jsou časové a lidské kapacity a instalaci bych viděl 
na příští léto. 

VK: vzhledem ke stížnostem studentů z Dejvické koleje bych byl velmi rád, kdyby se instalace konala 
dříve než za rok. 

8) Úprava smluv na místnosti SÚZ využívané klubem 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 15 min) 

AM: na jednání o zasmluvnění místností klubu na koleji jsme byli já a Kája. Jedinou zasmluvněnou 
místností je posilovna, kde se čtyři roky nezměnily ceny. Mám zájem o vložení záruk týkajících se 
rekonstrukce místnosti. Věc stále není uzavřena, vše budu i nadále konzultovat s panem Svobodou 
[energetik SÚZ]. 

Adam dále popisoval dohodnuté parametry zasmluvnění. Nájemní cena za místnost posilovny se 
nezmění, bude přidána inflační doložka. Ceny za energie by se však zvedly několikanásobně. Výše 
vodného a stočného se po dohodě stanovila výpočtem dle návštěvnosti. Náklady za elektřinu by se 
nejspíše stanovily dle elektroměru nebo taktéž dle návštěvnosti. Nejhorší je cena za teplo, na níž 
konsenzus dosud nepadl. 

AM: Ostatní místnosti budou řešeny smlouvou o výhradním užívání – zadarmo a bez energií. 
Zdůrazňoval jsem, že je to služba klubu pro kolej, že zde ty místnosti provozujeme. 

9) Nová vedoucí PR sekce a správkyně posilovny 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 15 min) 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy jmenovat Ekaterinu Negovorinu 
do funkce vedoucí PR sekce. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy jmenovat Teréziu „Alex“ 
Majdovou do funkce správkyně posilovny. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

10) Správa sauny 
(vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 10 min) 

AM: chtěl bych se dotázat, jak jsou na tom správci sauny. Zdá se mi, že to úplně nefunguje. 

VK: podle mě jako správci fungujeme docela dobře, jen mi přijde, že bychom mohli lépe komunikovat. 
Zejména si dávat vědět, kdy třeba odjíždíme pryč z koleje. Jednou se nám stala kolize v těch rezervacích, 
a navíc nebylo jasné, kdo má tomu jednomu půjčit klíček. To byl asi největší, naštěstí ojedinělý problém. 

AM: stíháš tu saunu vůbec? 

VK: podle mě ano, z Dejvické koleje nemívám rezervace skoro žádné, celkově jich teď moc není. Jediné, 
co mi je poměrně líto, je ten stále nerealizovaný nákup čisticích prostředků do sauny apod. Očekávám 
však, že budu mít teď volného času o poznání více a budu se tomu moct věnovat. Rozdělení, kdy se 
Kristina věnuje rezervacím a já zastávám hlavně věci okolo sauny, je podle mě fajn. 

11) Udělení aktivního členství aktivním členům klubu 
(vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 15 min) 

Seznam aktivních členů: 

 představenstvo: 
o předseda: Adam Mitrenga, 
o místopředseda: Róbert Janega, 
o zástupce Sinkuleho koleje: Miroslav Čáp, 
o zástupce Dejvické koleje: Vojtěch Kříž, 
o zástupci klubu: Karolína Špetová, Ondřej Dohnal; 

 síťová sekce (vedoucí Filip Kučera): 
o administrátoři: Filip Kučera, Denys Lysenko, Artem Poliakov, Marcel Petráň, registrátoři 

Juraj Žilt, Vojtěch Kříž, 
o diconnecteři: Filip Kučera, Marcel Petráň, 
o správce webových stránek: Vojtěch Kříž, 
o správce tiskárny: žádný, 
o další členové působící v sekci: žádní; 

 sportovní sekce (vedoucí Matěj Hála): 
o správci posilovny: Matěj Hála, Lukáš Šlosár, Terézia Majdová, 
o správci sauny: Kristina Nakonechna, Vojtěch Kříž, 
o správce sportovního vybavení: žádný, 
o správce kolárny: žádný, 
o další členové působící v sekci: žádní; 

 PR sekce (vedoucí Ekaterina Negovorina): 
o správkyně sociálních sítí: Maryna Karmazina, 
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o správce grilskladu: Roman Král, 
o správce deskových her: Ondřej Bečka, 
o další členové působící v sekci: Róbert Janega, Terézia Majdová, Tereza Fiklíková, 

Beatriz Sousa; 
 správce multimediální místnosti: Miroslav Čáp, Mykhailo Leskiv; 
 správkyně LABu: Anna Motlová; 
 správci záhonů: Karolína Špetová, Ondřej Dohnal, Vojtěch Kříž; 
 správci kufrárny: Maryna Karmazina, Petr Brancuský; 
 další členové působící v klubu: žádní. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo seznam aktivních členů klubu Sincoolka a všem 
uvedeným udělilo aktivní členství na příští semestr. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

12) Různé 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Nákupy z 4Kč 

Adam krátce shrnul informace o nákupech ze 4Kč fondu. Pořídil se nový stolní fotbálek, virtuální realita 
a tepovač (mokrý vysavač). Vybízíme všechny k vyzkoušení. ѡѢѣѤ 

Ukončení zasedání 
Zasedání bylo ukončeno v 22:29. 

Zapsal: Vojtěch Kříž 

Zápis byl schválen na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 11. 10. 2023. 


